



### **Chiara Ceriotti, PhD**

Studied Medical Biotechnology at the San Raffaele University in Milan (Italy), then pursued a PhD in Immunology at TU Dresden (Germany).

During the PhD, she became passionate about doctoral education and career development in Life Sciences and since May 2021 is the PhD Program Manager of the Vienna BioCenter PhD Program, a Doctoral School of the University of Vienna and Medical University of Vienna. In this role, she coordinates the recruitment, onboarding and training of the PhD candidates and provides resources, workshops and coaching on career development. She is also a member of a European network of PhD Programs in the Life Sciences and of the PRIDE Network - Association for Professionals in Doctoral Education.

---

Chiara Ceriotti studierte Medizinische Biotechnologie an der Universität San Raffaele in Mailand (Italien) und promovierte anschließend in Immunologie an der TU Dresden (Deutschland).

Während des Doktoratsstudiums entdeckte sie ihre Leidenschaft für die Doktorandenausbildung und die Karriereentwicklung in den Biowissenschaften und ist seit Mai 2021 PhD Program Manager des Vienna BioCenter PhD Program, einer Doktoratsschule der Universität Wien und der Medizinischen Universität Wien. In dieser Funktion koordiniert sie die Rekrutierung, das Onboarding und das Training der PhD-KandidatInnen und bietet Ressourcen, Workshops und Coaching zur Karriereentwicklung an. Außerdem ist sie Mitglied eines europäischen Netzwerks der Doktoratsstudiengänge in den Biowissenschaften und des PRIDE-Netzwerks - der Vereinigung für Fachleute in der Doktorandenausbildung.